
 

Dato og tidspunkt: 24. november 19.00-22.30 

Sted:  Slotshaven 27 hos Maj-Britt og Christian 

Tilstedeværende: Torsten, Jakob, Per, Christian, Freja, Christina, Elisabeth, Helle, 
Mikkel, Maj-Britt, Erik, 

 

1. Valg af ordstyrer, godkendelse af dagsorden samt referat af bestyrelsesmøde 
d. 4. oktober. 
 

Christina blev valgt som ordstyrer, Referat af forrige møde blev godkendt. 
 

2. Nyt fra 
 

- Formanden 
- Kasserer 

 

3. Indsupplering til bestyrelsen og valg af kasserer 

 
Lars er blevet indvalgt i Kommunalbestyrelsen og ønsker at udtræde af bestyrelsen. 
Freja indtræder i bestyrelsen. Til kasserer vælges Jakob; Per indtræder som 
formand.; Jakob næstformand.  Per og Jakob er tegningsberettigede. 
 

4.   Anbefalinger på baggrund af topmødet om lokal udvikling 
 
Jakob orienterede om anbefalingerne. Bestyrelsen vil gerne have et møde med den 
kommende formand for Udvalget for Plan, Bolig og Lokal Udvikling ift. 
implementeringen af anbefalingerne og det fremtidige samarbejde om udviklingen 
af Holbæk. 

 

5 Lokalforums hjemmeside og Facebook-side 

 
Alle bedes se på hjemmesiden og komme med forslag til ændringer. 
Hvordan får vi fremover udformet og opdateret. 
 

 
- Skal have et gennemsyn. 
- Undergrupper forsøger at lave forslag til opdateret tekst.  
- Cykelby Holbæk Per 
- Mænds Mødesteder Erik sender forslag 
- Borgerhusgruppen Jakob 
 
Bestyrelsen drøftede at oprette en Facebook-gruppe som supplement til Facebook-
siden for at have et forum, hvor der kan drøftes forslag og idéer om byens udvikling. 
Vi skal dog overveje, hvordan sådan en gruppe kan bruges, hvordan den spiller 
sammen med andre Facebook-grupper, hvad retningslinjerne skal være, og der 
skal desuden være nogle, der kan moderere den. 



 

 

Bestyrelsen besluttede, at der skal være en mere kontinuerlig udsendelse af 
nyhedsbrevet. Torsten vil gerne være redaktør. Bl.a. kan det bruges til at fortælle 
om de projekter, som bestyrelsen har bevilget penge. Nyhedsbrevet skal bestå af 
korte historier, evt. med links til uddybende materiale på hjemmesiden. 

 
Jakob opdaterer links på hjemmesiden, herunder links til relevante Facebook-
grupper. 
 
 

6. Status og næste skridt ift.  
 

- Bymidteplan, ikke nyt siden sidst. Jakob 
 

- Cykelstiplan og trafikplan for hele kommunen. Møde med kommunen senere. Per 
 

- Borgerhus. Vi arbejder videre og skal bl.a. på besøg i Kalundborg hos Symb. Jakob 
 

- Bofællesskaber. Vi arbejder videre. Der er møde i Kanalstræde 25./11.om planerne 
for et bofællesskab på Østerled. Per og frue deltager.  
 

-  Strandmølleengen mv. kystsikring, udvikling af miljø mm. Møde senere. Jakob 
 

-  Orø-færgen, Per og Jakob har været til møde med Orø Lokalforum om 
mobilitetsplan.  Per sender materialet til Mikkel. 
 

7. Ansøgning fra Borgerhusgruppen 

 
Ansøgning vedlagt 
De ansøgte 8.000 blev bevilget 
 

8. Evt. herunder tidspunkt samt punkter til næste bestyrelsesmøde. 
 

Næste møde: 16. december kl. 19.00 på Sidesporet, frokost. Jakob undersøger og 

bestiller plads mm. 

Emner til kommende møder. 

Affaldsordning og spildevandshåndtering. 

Drikkevand 

Havnefronten i hele længden 

Klimasikring 

Den kollektive trafik 

Trafikplan 22 


